
RG.0002.12.2019 

PROTOKÓŁ NR XV/19 

z XV sesji Rady Gminy Narewka 

w dniu 30 grudnia 2019 r. 

(początek sesji - godz. 10.00, koniec - godz.11,50) 

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Gminy Narewka. 

Prowadzenie obrad: Przewodniczący Rady Gminy p. A. Romańczuk. 

Liczba radnych uczestniczących w sesji: 15. 

Listy obecności radnych, sołtysów, mieszkańców i innych osób uczestniczących w sesji - w 

załączeniu do protokołu (załącznik nr 1,2,3,4).  

Obrady XV sesji Rady Gminy Narewka otworzył Przewodniczący Rady – p. A. Romańczuk, 

który powitał wszystkich uczestniczących w sesji. Przewodniczący Rady na podstawie listy 

obecności stwierdził, że w obradach udział bierze 15 radnych, co stanowi ilość, przy której 

Rada Gminy może obradować i podejmować prawomocne uchwały (wydruk ze stwierdzenia 

quorum przez system elektroniczny do obsługi sesji –załącznik 1a). 

Następnie przeszedł do przedstawienia porządku obrad: 

Ad. 2.  Przedstawienie porządku dziennego i ewentualna jego zmiana. 

Przewodniczący obrad przedstawił porządek obrad, do którego na wniosek Wójta wniósł 

propozycję rozszerzenia porządku obrad i jednoczesną zamianę podpunktów w punkcie 5 

polegająca na wprowadzeniu podpunktu 3. „odwołanie Skarbnika Gminy Narewka” i 

jednoczesną zamianę dotychczasowego podpunktu 3 na 4, 4 na 5, 5 na 6, 6 na 7, 7 na 8, 8 na 

9 i jednoczesną zmianą brzmienia podpunktu 6 na treść „w sprawie wprowadzenia zmian do 

Statutu Ośrodka Edukacji Ekologicznej w Siemianówce”. W związku z tym Przewodniczący 

obrad poddał pod głosowanie wniosek w sprawie wprowadzenia zmian do porządku obrad. 

W oparciu o wyniki głosowania tj. 13 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący się” i 1 głos 

„przeciw” (Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik Nr 5) radni przyjęli zaproponowane 

zmiany, a następnie Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad z wprowadzonymi 

zmianami, który przedstawia się następująco:  

1. Otwarcie obrad XV sesji Rady Gminy Narewka. 

2. Przedstawienie porządku dziennego i ewentualna jego zmiana. 

3. Interpelacje i wnioski radnych. 

4. Sprawozdania Przewodniczących Komisji z prac komisji  w okresie międzysesyjnym.  

5.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

1. uchwalenia budżetu Gminy Narewka na rok 2020; 

2. uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2030; 

3. odwołania Skarbnika Gminy Narewka; 



4.  w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie; 

5.  regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych 

przez Gminę Narewka; 

6. wprowadzenia zmian do statutu Ośrodka Edukacji Ekologicznej w Siemianówce; 

7. Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

 i Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Narewka na 2020 rok; 

8. uchwalenia ramowego planu pracy Rady Gminy Narewka na 2020 r. 

9.  zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Gminy Narewka. 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między XII a XV  sesją Rady  

Gminy. 

7.  Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 

8.  Zapytania i wolne wnioski. 

9.  Zamknięcie obrad XV sesji Rady Gminy Narewka. 

W oparciu o wyniki głosowania (14 głosów „za”, O „przeciw” i 1 „wstrzymujący się” ) przyjęto 

zaproponowany porządek obrad. (Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik Nr 6). 

Ad. 3. Interpelacje i wnioski radnych. 

Ciełuszecki J. zgłosił brak oświetlenia na słupie oświetleniowym nr 6 w Lewkowie Nowym.  

Maksymiuk I. podziękowała za ujęcie w budżecie na 2020 rok rewitalizacji miejscowości 

Lewkowo – budynku dot. działki nr 366/7 (rotundy). Następnie wystąpiła z zapytaniem o 

podjęte działania przez inwestora w Lewkowie związane z budową Biogazowni. 

Miszczuk K. odczytała odpowiedź na pismo MPO odczytane na poprzedniej sesji (Treść pisma 

w załączeniu). 

Łuksza M. wystosowała podziękowania dla Wójta Gminy za podpisanie umowy na 

przebudowę drogi Babia Góra – Siemieniakowszczyzna. Wystąpiła z zapytaniem o 

przebudowę drogi do AIDY.  

Ad.4. Sprawozdania Przewodniczących Komisji z prac komisji   

w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Komisji udzielił głosu Przewodniczącemu wspólnego posiedzenia 

Komisji z 19 grudnia 2019r. który przedstawił sprawozdania ze wspólnego posiedzenia 

komisji. Podkreślił, że Komisja opiniowała projekty uchwał będące przedmiotem obrad sesji, 

a także podjęła dyskusję w sprawie wniosku Andrex-Logistics w sprawie sprzedaży terminali 

Chryzanowo i Wiącków podtrzymując większością głosów  stanowisko w tym temacie. 

Dodatkowo poinformował o złożonych wnioskach przez poszczególnych członków Komisji 

związanych z funkcjonowaniem oświetlenia w gminie, a także stanu i utrzymania dróg 

gminnych, powiatowych i wojewódzkich.  

 



Ad. 5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1. uchwalenia budżetu Gminy Narewka na rok 2020; 

 Olesińska A.  – Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Narewka na rok 2020. Wyjaśniła, że projekt uchwały zaopiniowany został 

przez Regionalną Izbę Obrachunkową, która nie wniosła uwag. (Opinia w załączeniu). 

Jednocześnie podkreśliła, że projekt był przedmiotem obrad komisji, które nie wniosły uwag i 

jednogłośnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. Wobec braku zapytań 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania 15 głosami „za” O „przeciw” i 0 „wstrzymujący 

się”. Przewodniczący obrad stwierdził, że uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Narewka na rok 2020 została podjęta. (Uchwała wraz z Imiennym wykazem głosowania 

stanowi załącznik Nr 7).  

2. uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2030; 

 Olesińska A.  – Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia  

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2030. Poinformowała, że projekt uchwały 

zaopiniowany został przez Regionalną Izbę Obrachunkową, która nie wniosła uwag. (Opinia 

w załączeniu). Jednocześnie podkreśliła, że projekt był przedmiotem obrad komisji, które nie 

wniosły uwag i jednogłośnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. Wobec braku 

zapytań Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały, a następnie poddał go pod 

głosowanie. W wyniku przeprowadzonego głosowania 15 głosami „za” O „przeciw” i 0 

„wstrzymujący się”. Przewodniczący obrad stwierdził, że uchwała w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2030 została podjęta. (Uchwała wraz z 

Imiennym wykazem głosowania stanowi załącznik Nr 8).  

3. odwołania Skarbnika Gminy Narewka; 

Przewodniczący obrad udzielił głosu A. Zdanowskiemu, który stwierdził, że przed 

chwilą uchwalone został uchwały dotyczące budżet gminy i Wieloletniej Prognozy 

Finansowej, w związku z tym wystąpił z zapytaniem kto pracował nad przygotowaniem tego 

budżetu. Skarbnik wyjaśniła, że ona przygotowywała te uchwały. W tym miejscu A. 

Zdanowski wystąpił z zapytaniem dotyczącym odwołania Skarbnika Gminy, przypominając, 

że poprzednie uchwały opracowane zostały przez niego i podkreślił, że jeżeli jest brak wiary 

we właściwe funkcjonowanie, to nie należało przyjmować uchwał. Następnie stwierdził, że 

poddaje to wszystko pod rozwagę.  

Wobec braku innych zapytań Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie przedstawiony 

projekt uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Narewka. W wyniku 

przeprowadzonego głosowania 13 głosami „za” 2 „przeciw” i 0 „wstrzymujący się”. 

Przewodniczący obrad stwierdził, że uchwała w sprawie odwołania Skarbnika Gminy 



Narewka została podjęta. (Uchwała wraz z Imiennym wykazem głosowania stanowi załącznik 

Nr 8).  

4. w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie; 

J. Chomczuk – Sekretarz Gminy, przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia 

średniej ceny jednostki paliwa w gminie. Omówił szczegółowo projekt uchwały, 

poinformował, że był on przedmiotem obrad komisji, które nie wniosły uwag i jednogłośnie 

zaopiniowały przedstawiony projekt. Wobec braku zapytań Przewodniczący obrad 

przedstawił projekt uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. W wyniku 

przeprowadzonego głosowania 15 głosami „za” O „przeciw” i 0 „wstrzymujący się”. 

Przewodniczący obrad stwierdził, że uchwała w sprawie w sprawie określenia średniej ceny 

jednostki paliwa w gminie została podjęta. (Uchwała wraz z Imiennym wykazem głosowania 

stanowi załącznik Nr 9).  

5. regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez 

Gminę Narewka; 

J. Chomczuk – Sekretarz Gminy, przedstawił projekt uchwały w sprawie regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Narewka. 

Omówił szczegółowo projekt uchwały, poinformował, że był on  przedmiotem obrad komisji, 

które nie wniosły uwag i jednogłośnie zaopiniowały przedstawiony projekt. Wobec braku 

zapytań Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały, a następnie poddał go pod 

głosowanie. W wyniku przeprowadzonego głosowania 15 głosami „za” O „przeciw” i 0 

„wstrzymujący się”. Przewodniczący obrad stwierdził, że uchwała w sprawie regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Narewka 

została podjęta. (Uchwała wraz z Imiennym wykazem głosowania stanowi załącznik Nr 10).  

6. wprowadzenia zmian do statutu Ośrodka Edukacji Ekologicznej w Siemianówce; 

J. Chomczuk – Sekretarz Gminy, przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian do statutu Ośrodka Edukacji Ekologicznej w Siemianówce. Omówił 

szczegółowo projekt uchwały, wyjaśnił, że przedstawiony projekt zawiera zmiany 

wprowadzone do projektu, wypracowane na wspólnym posiedzeniu komisji. Wobec braku 

zapytań Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały, a następnie poddał go pod 

głosowanie. W wyniku przeprowadzonego głosowania 15 głosami „za” O „przeciw” i 0 

„wstrzymujący się” Przewodniczący obrad stwierdził, że uchwała w sprawie w sprawie 

wprowadzenia zmian do statutu Ośrodka Edukacji Ekologicznej w Siemianówce została 

podjęta. (Uchwała wraz z Imiennym wykazem głosowania stanowi załącznik Nr 11).  

W tym miejscu Przewodniczący ogłosił 15 –to minutową przerwę.  

 

 



Po wznowieniu obrad: 

7. Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

 i Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Narewka na 2020 rok; 

B. Niewiadomska-Golonko – Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiazywania 

Problemów Alkoholowych w Narewce przedstawiła projekt uchwały w sprawie Gminnego 

Programu Profilaktyki Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

 i Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Narewka na 2020 rok. Omówiła przedstawiony 

projekt i wyjaśniła, że był on przedmiotem obrad komisji, które nie wniosły uwag. Wobec 

braku zapytań i dyskusji Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały, a następnie 

poddał go pod głosowanie. W wyniku przeprowadzonego głosowania 15 głosami „za” O 

„przeciw” i 0 „wstrzymujący się”. Przewodniczący obrad stwierdził, że uchwała w sprawie 

Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

 i Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Narewka na 2020 rok została podjęta. (Uchwała 

wraz z Imiennym wykazem głosowania stanowi załącznik Nr 12).  

8. uchwalenia ramowego planu pracy Rady Gminy Narewka na 2020 r. 

B. Niewiadomska – Golonko –Inspektor przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia ramowego planu pracy Rady Gminy Narewka na 2020 r. Wyjaśniła, że plan pracy 

rady może być uzupełniony o tematykę wynikającą z bieżącego funkcjonowania Rady, 

Komisji oraz na wniosek Wójta Gminy. Omówiła przedstawiony projekt i wyjaśniła, że był on 

przedmiotem obrad komisji, które nie wniosły uwag. Wobec braku zapytań i dyskusji 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania 15 głosami „za” O „przeciw” i 0 „wstrzymujący 

się”. Przewodniczący obrad stwierdził, że uchwała w sprawie uchwalenia ramowego planu 

pracy Rady Gminy Narewka na 2020 r.  została podjęta. (Uchwała wraz z Imiennym wykazem 

głosowania stanowi załącznik Nr 13).  

9. zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Gminy Narewka. 

B. Niewiadomska – Golonko –Inspektor przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Gminy Narewka. Wyjaśniła, że plany pracy 

Komisji mogą być uzupełnione o tematykę wynikającą z bieżącego funkcjonowania Rady, 

Komisji oraz na wniosek Wójta Gminy. Jednocześnie wyjaśniła, że przedstawiony plan pracy 

komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego został zmieniony na posiedzeniu Komisji poprzez 

dodanie punktów w II kwartale o punkt „ Informacja o zgłoszonych wnioskach na zebraniach 

wiejskich w 2020 roku”, oraz w IV kwartale poprzez dodanie punktu „Informacja z realizacji 

wniosków zgłoszonych na zebraniach wiejskich w 2020 roku”. Następnie wyjaśniła, że 

projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji, które nie wniosły uwag. Wobec braku 

zapytań i dyskusji Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały, a następnie poddał go 

pod głosowanie. W wyniku przeprowadzonego głosowania 15 głosami „za” O „przeciw” i 0 

„wstrzymujący się”. Przewodniczący obrad stwierdził, że uchwała w sprawie zatwierdzenia 



planów pracy komisji stałych Rady Gminy Narewka została podjęta. (Uchwała wraz z 

Imiennym wykazem głosowania stanowi załącznik Nr 14).  

Ad.6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między XII a XV  sesją Rady  

Gminy. 

Wójt Gminy Wójt Gminy – J. Gołubowski przedstawił sprawozdanie o działalności w 

okresie międzysesyjnym, tj. od dnia 25 września 2019 r. do 29 października 2019 r., w 

szczególności omówił postępowania dotyczące Funduszy UE, działalności OSP na terenie 

gminy, a także omówił sprawy komunalne, wodno – kanalizacyjne, z zakresu budownictwa i 

gospodarki odpadami, ochrony środowiska, i inne związane z wykonywanymi zadaniami 

przez gminę. (Załącznik Nr 15 ) 

Ad.7. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 

Wójt Gminy wyjaśnił:  

Odnośnie wniosku J. Ciełuszeckiego – wyjaśnił,  że wniosek w sprawie oświetlenia został już 

zgłoszony. 

Odnośnie zapytania I. Maksymiuk wyjaśnił, że Urząd Gminy nie posiada żadnych informacji 

dotyczących budowy Biogazowni.  

Odnośnie zapytania M. Łukszy wyjaśnił, że występują pewne kłopoty z jej realizacją, 

polegające na wniesionych zastrzeżeniach wykonawcy do przygotowanego projektu 

przebudowy tej drogi. Poinformował, że wykonawca twierdzi, iż przygotowany projekt nie 

daje gwarancji na to, że po jej wybudowaniu spełni ona swoje zadania.   

Ad. 8. Zapytania i wolne wnioski. 

W tym miejscu Wójt przedstawił w formie prezentacji informację z działalności Wójta 

Gminy i Rady Gminy w 2019 roku. (Załącznik Nr 15). Dyskusji nie było wobec czego 

Przewodniczący udzielił głosu radnym i sołtysom. 

Kardasz M. sołtys Siemianówka, zgłosił brak oświetlenia w Siemianówce na ul. 

Lipowej słup nr 10.  

Suchodoła W. sołtys Podlewkowie zgłosił brak oświetlenia w sołectwie Podlewkowie i 

Suszczy Borek.  

Waszkiewicz K. – Administrator w OEE, wniosła podziękowania za podjęcie uchwały w 

sprawie zmian w statucie Ośrodka.  

Kabać E. – sołtys Narewka, zabierając głos odniosła się do funkcjonowania OEE w 

Siemianówce. Podkreśliła, że na terenie gminy występuje ponad 30 kwater, które prowadzą 

również działalność gospodarczą taką jak prowadzi OEE. Zaapelowała, aby pamiętać o 



mieszkańcach gminy. Stwierdziła, że będąc sołtysem zauważyła, ze najtańsze kajaki, noclegi 

są na Stanicy, a teraz najtańsze obiady i imprezy będą w OEE. Wystąpiła z zapytaniem, czy 

ktoś kiedykolwiek pomyślał o mieszkańcach, o tym co oni robią, zaproponowała aby 

rozmawiać z mieszkańcami. Odnosząc się do działalności OEE zauważyła, że można tam 

wprowadzić inną działalność, np. politykę senioralną stałą, która przyniosłaby wiele korzyści.  

Trusiewicz P. zgłosił usunięcie krzaków w stronę dzikiego zachodu w Mikłaszewie, a 

także ubytek w asfalcie naprzeciw świetlicy.  

Stulgis A. – p.o. Dyrektora GOK w Narewce zaprosiła wszystkich na najbliższe 

wydarzenia kulturalne w Narewce, tj. Sylwester pod chmurką w dn. 31 grudnia 2019r., 

koncert zespołu w dniu 12.01.2020 r. i 16.01.2020 r. koncert Gwiazdy i Kolędy, a następnie 

złożyła życzenia świąteczne.  

Korolczuk M. zgłosiła wniosek w sprawie wycięcia drzew i gałęzi wzdłuż drogi do 

oczyszczalni ścieków w Nowej Łuce.  

W tym miejscu głos zabrała A. Daniluk – radca prawny Urzędu, która odniosła się do 

procedowania rozpatrzenia skargi wyjaśniła, że cały tryb postępowania zgodny jest z ustawą, 

nie budzi zastrzeżeń pod względem formalno – prawnym. 

Ciełuszecki J. podziękował za udział Wójta w imprezie w Bora Zdrój. Następnie 

podkreślił, że osoby młodsze i starsze biorą udział w różnego rodzaju konkursach prozy i 

poezji białoruskiej i wystąpił o wsparcie takiej działalności np. w postaci wydania tzw. 

almanachu twórczości wspólnej gdzie 10-12 osób mogłoby zaproponować swoje utwory.  

Stocki P. Przewodniczący Rady Powiatowej PIR zabrał głos jako rolnik i wystąpił o 

realizację przy okazji wykonania drogi do Cmentarza w Lewkowie Nowym w stronę  do 

Państwa Kozłowskich i umożliwienie wykonania komunikacji z gruntami na terenie 

Mikłaszewa i również głosił niedostępność drogi na Dziki Zachód dla pojazdów rolniczych z 

uwagi na brak dojazdu do pól. Następnie złożył życzenia noworoczne dla wszystkich 

zebranych.  

Wójt udzielając odpowiedzi wyjaśnił, że brak oświetlenia na słupie oświetleniowym w 

Siemianówce zostanie zgłoszony, w miejscowościach Suszczy Borek, Podlewkowie zostaną 

zgłoszone. 

Odnośnie zgłoszenia sołtys Narewki wyjaśnił, że podjęte zostały działania, które nie są 

konkurencją dla innych działalności tj. kwater, funkcjonujących firm na terenie gminy. 

Podkreślił, że działalność w OEE nie będzie się skupiać na cateringach, na organizowaniu 

imprez, na odbieraniu turystów, kwater czy pensjonatów znajdujących się na terenie gminy. 

Było to pierwsze doraźne działanie aby zmniejszyć deficyt, straty w Ośrodku Edukacji. 

Podkreślił, że podejmowane będą dalsze kroki aby ten Ośrodek nie był konkurencją dla 

prowadzących typowo turystyczną działalność. Jednocześnie podkreślił, że jednostki 



organizacyjne takie jak Stanica Kajakowa, OEE były finansowane ze środków UE i mają swój 

okres trwałości i nie ma możliwości zamknięcia z dnia na dzień. Ponadto podkreślił, że na 

tych ośrodkach powstały nowe inwestycje np. instalacje fotowoltaiczne i nie ma możliwości 

ich zamknięcia, bądź zmiany ich funkcjonowania.  

Pani E. Kabać stwierdziła, że brak jest komunikacji, brak podpowiedzi, brak jest 

spotkań aby można było poznać problemy mieszkańców. Wójt wyjaśnił, że będzie rozmawiał. 

Jednocześnie odniósł się do nowego projektu tj. Dziennego Domu Pomocy, który 

dofinansowywany będzie przez okres 1 roku, a następnie będzie finansowany ze środków 

własnych budżetu.  

Wójt wyjaśnił, że odnośnie usunięcia krzaków w Mikłaszewie zostaną one usunięte, 

ubytek w drodze zgłoszony zostanie do ZDP, odnośnie drzew w Nowej Łuce wyjaśnił, że 

wniosek jest na etapie wydawania decyzji.  

W tym miejscu Wójt zabierając głos odniósł się do podjętej uchwały w sprawie 

odwołania Skarbnika Gminy Narewka podziękował za dotychczasową pracę na rzecz gminy 

i podkreślił, że wniosek skierowany do Rady był wynikiem audytu przeprowadzonego w 

Urzędzie. Poinformował także, że Skarbnik Gminy ma nabyte prawa emerytalne. W tym 

miejscu wszystkim obecnym na sesji i mieszkańca złożył życzenia i świąteczne i noworoczne.  

Przewodniczący Rady zabierając głos złożył życzenia świąteczno – noworoczne i 

przeszedł do punktu 11-go.  

Ad  11. Zamknięcie obrad XV sesji Rady Gminy Narewka. 

Wobec wyczerpania porządku dziennego Przewodniczący Rady zamknął obrady XV sesji. 

Pełen zapis obrad (transmisja i ścieżka dźwiękowa) dostępny na jest stronie Biuletynu 

Informacji Publicznej Gminy Narewka w zakładce: Strona główna / Rada Gminy / Kadencja 

2018-2023/Transmisje z obrad Rady Gminy /Transmisja z XV Sesji Rady Gminy Narewka. 

(Nagranie z transmisją obrad stanowi załącznik Nr 16). 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokółowała:  

Barbara Niewiadomska-Golonko      

Inspektor ds. Rady Gminy, Komisji    Przewodniczący Rady:  

   Anatol Romańczuk 

 


